
Protokoll fört vid styrelsemöte för KogVet

Datum 2024-11-05

Närvarande: Linn Sundin, Agnes Franzén, Linn Norman, Albin Färm, Vilma Andersson, Ida Desvall, Julina
Sahlberg, Millie Johansson, Yo Borg.

Ej närvarande: Clara Lidquist

Plats och tid: U4, 15:00.

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Mötets ordförande Linn Sundin förklarar mötet öppnat kl. 15:01.

§ 1.1 VAL AV TVÅ JUSTERARE

Till att justera protokollet valdes Albin Färm och Millie Johansson.

§ 1.2 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNINGEN

Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen.

§ 1.3 GENOMGÅNG AV TIDIGARE MÖTESPROTOKOLL

Informatör ger återkoppling från det senaste mötet.

§ 2 BORDET RUNT

Varje styrelseledamot ger återkoppling på vad denna har gjort sedan senaste mötet och delar med
sig hur denne mår just idag.

§ 2.1 ORDFÖRANDE

Bestämt tid med revisor då hon besöker möte, bokat C2 möjliga tillfällen vi kan ha testmöte,
svarat på mail, delat ut ovvar, haft systuga.

§ 2.2 KASSÖR

Talat med Bella angående pepparkakbyggandet och äskning. Mailat, och fått pengar.

§ 2.3 INFORMATÖR

Haft möte med Vilma angående ovvar samt haft koll på sociala medier.

§ 2.5 AMO

Inte vart mycket. Vart lite med statistikarnas och Ds AMO om saker från förra SSG möte.

§ 2.6 MANA

Försökt rodda i ovvar, hämtat campushallen spons, lämnat kvitto för akademikerförbundet till
Agnes.

§ 2.7 MYSA

Försökt kolla om det eventuellt är möjligt att boka takterrassen i colonia för mini-saft.

§ 2.8 UB

Haft kontakt med klassrepresentanter och förberett inför sy och studiestugan.



§ 2.9 MÄSTERICHEF

Jobbar med det sista inför Flashback.

§ 2.10 UTRIKESANSVARIG

De har svarat på mail, och de är fortfarande inte tillgängliga. Har haft möte med Nederländerna
igen, och diskuterat om när de ska komma och hur många som är intresserade. Var med på
systuga.

§ 2.11 ALUMNIANSVARIG

Haft möte med Vilma och Linn N angående ovvar, delat ur ovvar.

§ 3 DAGENS PUNKTER

§ 3.1 HÖSTMÖTE

Återkoppling från Agnes om tidigare finansiering av baljanmackor?

Revisorn kommer på besök den 12/11

Möte i veckan med “stadge-gänget”

Bokat C2 för testmöte den 18/11, 22/11 17-20 kan ni då?

§ 3.2 UTÖKA EN STYRELSEPOST

Ändra en styrelsepost som inte är jättebelastad och omfördela arbetsuppgifter och fokusera på
att marknadsföra KogVet ännu mer. Linn S frågar StuFF.

§ 4 ÖVRIGA FRÅGOR

§ 4.1

§ 5 NÄSTA MÖTE

Nästa möte är 2024-11-12 kl 12:00 i Demokritos.

§ 6 BORDET RUNT

Varje styrelseledamot dokumenterar vad som ska göras till nästa möte.

§ 6.1 ORDFÖRANDE

Skicka till StuFF och revisor Agnes.

§ 6.2 KASSÖR

Få klart fakturor för kursutvärderingarna. Betala Wilma och göra och skicka iväg faktura till
Akademikerförbundet. Tala med revisorn om hur det fungerar om ett företag skickar betalning
fel.

§ 6.3 INFORMATÖR

Ladda upp protokoll, ha möte med stadgegänget.

§ 6.5 AMO

Kommer ha officiellt uppstartsmöte om AMO-veckan. Få koll på mackor inför HM. Invänta ny
namn-påskrivning.



§ 6.6 MANA

Lösa allt med ovvar. Möte med stadgegänget.

§ 6.7 MYSA

Jaga lokal för mini-saft.

§ 6.8 UB

Inte mycket att göra, kontakta några examinatorer.
§ 6.9 MÄSTERICHEF

PRa för Flashback.

§ 6.10 UTRIKESANSVARIG

Gå på FUM-möte ikväll.

§ 6.11 ALUMNIANSVARIG

Hålla koll på mail, stadge-möte

§ 7 MÖTETS AVSLUTANDE

Mötets ordförande Linn Sundin förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Sekreterare: Linn Norman Ordförande: Linn Sundin

Justerare: Millie Johansson Justerare: Albin Färm


